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Abstract (en)
The invention relates to a method for delivering a fluid such as fuel oil EL from a remote storage tank (12) via a delivery line (7) by means of reduced
pressure to a storage vessel (1), in which the reduced pressure is generated by means of a mechanically operable pump (11) arranged at the end of
the delivery line. In order to prevent dry running of the feed pump, there is fed into the (main) delivery line (7), a short distance upstream of the entry
of the delivery line (7) into the pump (11) and via an auxiliary line (14) which debouches (at 15) into the delivery line and has a considerably smaller
delivery cross-section compared to the delivery line (7), fluid of the same type as the delivered fluid.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Fördern einer Flüssigkeit, wie Heizöl EL, von einem entfernt liegenden Vorratstank (12) über eine
Förderleitung (7) mittels Unterdruck zu einem Lagerbehälter (1), bei dem der Unterdruck durch eine am Ende der Förderleitung angeordnete,
mechanisch betreibbare Pumpe (11) erzeugt wird. Um das Trockenlaufen der Förderpumpe zu verhindern, wird kurz vor Eintritt der Förderleitung (7)
in die Pumpe (11) über eine in die Förderleitung einmündende (bei 15) Hilfsleitung (14) mit gegenüber der Förderleitung (7) wesentlich geringerem
Förderquerschnitt Flüssigkeit derselben Art wie die der geförderten Flüssigkeit in die (Haupt-)Förderleitung (7) einspeisbar ist. <IMAGE>
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